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Návrhy a doporučení k plánovaným investicím 

• Instalace radaru 
Osadní výbor nadále trvá na instalaci radaru pro měření rychlosti. Dále tím 
OV potvrzuje, že v případě radaru, žádáme o zvýšení rychlosti na 40 km/h. 
Starosta informoval o problémech prosadit velkou investici na kameru hlídající průjezd 
nákladních aut. S ohledem na zjištěnou četnost. Hledají se i jiné cesty omezení 
průjezdu kamionů (výškové omezení na mostě atd.) – předáno vedení MO Pardubice 
IV, vše nadále v řešení 

 

• Předložení dalších návrhů k rekonstrukci Holandské ulice 
OV navrhuje, aby při rekonstrukci Holandské ulice, bylo také řešeno přilehlé parkoviště, 
které je podélně s komunikací u NEDCONU, popřípadě byl vytvořen odbočovací pruh 
pro kamiony do hal po levé straně při cestě z Černé za Bory. OV bude chtít být včas 
informován s přípravou projektu, aby jej mohl připomínkovat – bylo vzato na vědomí 

 

• Plastové zábrany u zastávky MHD a na chodníku před PPP 
OV žádá o neprodlené zrušení nebo nalezení jiného řešení zábran u zastávky MHD až 
po chodník před PPP. Zábrany jsou staré a při nepříznivém počasí padají do vozovky. 
– vzali jsme na vědomí a je v řešení 
 

• Víceúčelové sportovní hřiště 
Členové OV se shodli, že v případě výstavby nového víceúčelového hřiště, by bylo 
nejlepší jej zrealizovat za obecním domem Drozdice (nyní fotbalové hřiště). Z důvodu 
většího prostoru. – předáno vedení MO Pardubice IV 
 
 


